
REFERAT AF BESTYRELSESMØDE 

Onsdag den 6. september 2023 kl. 17:30 Mødested: Annelise, Plovstrupvej 12, 2610 Rødovre 

Bestyrelsesmedlemmer: Rene, Steffen, Anne
Afbud: Jonas 

 

 Dagsorden  

38.  Valg af referent:  

39.  Godkendelse af referat fra 
bestyr. møde 30. maj 

40.  Bestyrelsens 
regnskabserklæring 

41.  Rundgang 2023 – Udkast til 
langtidsbudget 

42.  Syn af huse ved uvildig 
vurderingsmand  
(En streg i sandet) 

43.  Nye døre og vinduer i Rødovre 
afdeling 

44.  Venteliste  

45.  Afdelingsmøder  

46.  1. Udlejningsaftale med 
Rødovre kommune 
2. Styringsdialogmøde med 
Rødovre kommune 

47.  Enighed jubilæum 70 år (1952-
2022 / 1954-2024) 

48.  Eventuelt: 

49.  Planlægning af næste møde  

 

 mail: bestyrelsen.enighed@gmail.com 

LSESMØDE  

Onsdag den 6. september 2023 kl. 17:30 Mødested: Annelise, Plovstrupvej 12, 2610 Rødovre 

Rene, Steffen, Annelise, Mark og Vibeke 

Beslutningsreferat  

Vibeke 

Godkendt. 

Drifts konto: 1.291.737,39 kr.  
Formueflex konto: 1.188.889,17 kr. 

Almenbo har lavet udkast og det er taget til efterretning. 
Præsenteres til afdelingsmøderne af Almenbo.

Vi udsender rapporten til alle beboere, når vi har fået 
udarbejdet alle rapporter. Der mangler fortsat 2 huse. Vi har 
kontaktet Rune for opfølgning. 

Nye døre og vinduer i Rødovre Bestyrelsen har lavet forslag som præsenteres til 
afdelingsmødet. 

Fortsat lukket.  

11. september 2023 Rødovre  
13. september 2023 Skovlunde Kl 19:00 på 
Rødovregaard 

Bestyrelsen lægger op til, at aftalen fortsætter uden 
ændringer. 
Dato for styringsdialogmødet aftales med kommunen.

- Bestyrelsen afventer festudvalget. 

Intet 

1. 25. oktober hos Vibeke kl. 17.30  
2. 6. december hos Annelise kl. 17.30 

mail: bestyrelsen.enighed@gmail.com  

Onsdag den 6. september 2023 kl. 17:30 Mødested: Annelise, Plovstrupvej 12, 2610 Rødovre  

Aktion 

Vibeke 

 

 

Almenbo har lavet udkast og det er taget til efterretning. 
Præsenteres til afdelingsmøderne af Almenbo. 

 

Vi udsender rapporten til alle beboere, når vi har fået 
udarbejdet alle rapporter. Der mangler fortsat 2 huse. Vi har 

 

Bestyrelsen har lavet forslag som præsenteres til Rene 

 

 

Bestyrelsen lægger op til, at aftalen fortsætter uden 

for styringsdialogmødet aftales med kommunen. 

 

 

 

 


